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FEDERACJA ROSYJSKA
MOSFILM

Szanowni Państwo!

Jest mi bardzo miło powitać Państwa na Festiwalu „Sputnik nad 
Polską”.

W Rosji polska kinematografia jest doskonale znana i lubiana. Cie-
szy się ona stałą popularnością wśród rosyjskich widzów. Jest mi 
szczególnie miło, że w Polsce, wśród polskich widzów, nasze filmy 
spotykają się z takim samym ciepłym przyjęciem.

Bezsprzecznie wkład Festiwalu „Sputnik nad Polską” w rozwój ro-
syjsko-polskich stosunków kulturalnych jest nieoceniony. Tym bar-
dziej istotna jest rola festiwalu wtedy gdy, w ciężkich dla światowej 
kinematografii czasach „Sputnik nad Polską” nadal podtrzymuje 
zainteresowanie widzów obu krajów pierwszorzędnym kinem.

Cieszę się niezmiernie, że obecność Festiwalu „Sputnik nad Pol-
ską” stała się już dobrą tradycją pozwalającą wszystkim widzom 
znaleźć dla siebie coś nowego i interesującego w kinie.

Życzę Państwu udanych seansów. Do zobaczenia!

Karen Szachnazarow
Dyrektor Generalny Studia Filmowego  „Mosfilm”

РОССИЙСКАЯ ФЕДЕРАЦИЯ
МОСФИЛЬМ

Уважаемые Дамы и Господа!

Для меня большая честь приветствовать Вас на  традицион-
ном фестивале «Спутник над Польшей».

В России хорошо знают и любят польское кино,  и польский 
кинематограф во все годы пользовался огромной популярно-
стью у российских зрителей.

Мне особенно приятно, что здесь в Польше  наши фильмы 
встречают такой же теплый отклик у польских зрителей. 

Безусловно, вклад фестиваля «Спутник над Польшей» в раз-
витие российско-польских культурных отношений трудно 
переоценить. Тем боле важна роль фестиваля сейчас, когда 
в сложное для мирового кинематографа время фестивалю 
удается поддержать интерес зрителей обеих стран к каче-
ственному кино.

Я искренне рад, что проведение фестиваля “Спутник над 
Польшей» стало доброй традицией, позволяющей всем зри-
телям найти для себя что-то новое и интересное в кино. 

Желаю вам приятного просмотра и до новых встреч! 

Карен Шахназаров
Генеральный директор киностудии «Мосфильм»


